
KS Trg osvoboditve
NOVI KADRI V SVETU SKUPNOSTI STANOVALCEV - Svet skup-

nosti stanovalcev je na zadnji seji imenoval svoje organe. Predsed-
nica SSS je Marjetka Oblak, predsednik komisije za gospodarjenje in
stanovanjske zadeve je Ladko Korošec, delegatki v odboru za soli-
darnost pri SSS Ljubljana Center sta Ljubica Jakša in Zora Godtna,
delegatka v odboru za prenove pa je Alenka Sfiligoj.

• • •
KDAJ BO ZNANA NAMEMBNOST PROSTOROV V ZOISOVI HIŠI?

- Delegacija krajevne skupnosti je na zboru KS postavila vprašanje in
sicer: kakšna bo namembnost poslovnih prostorov v pritličju stavbe
Breg 22 (Zoisova hiša)? Dd petih aktivnih prostorov je v enem
dejavnost že več let v nasprotju z odlokom o poslovnih prostorih
(Mercator - TOZD Contal ima pisarno propagadne službe), dva pa se
praznita. Delegati kmalu pričakujejo tudi odgovor Zavoda za varstvo
naravne in kulturne dediščine.

• • •
HOTEL Z OSMIMI POSTEUAMI - Stavbi Breg 6 in Breg 8 naj bi

prenovili po zamisli Zavoda za izgradnjo Ljubljane - TOZD Urbani-
zem, ki predlaga fazno prenovo. Najprej bi uredili gostinski del, ki naj
bi imel značaj restavracije in ne bistroja. V drugi fazi bi prenovili
zgornje prostore v sobe, kjer bi bilo osem postelj. Zamisel je staraže
deset let, vendar je vprašanje, ali bodo bodoči investitorji zagotovili
obe fazi, saj bo druga izredno zahtevna. Ne bi radi ostali le pri
gostinskem lokalu, saj bi takšni majhni hoteli prav gotovo popestrili
turistično ponudbo v Ljubljani.

• • •
SAMOZAŠČITA Nl POVSOD BREZHIBNA - V pripravi na vajo

NNNP »Samozaščita 84« so ugotovili, da civilna zaščita v stanovanj-
skih hišah ne opravlja zadovoljivo svojih nalog. Predvsem manjkajo
dostopni seznami stanovalcev v posameznih stavbah, poštni nabiral-
niki niso urejeni, na nekaterih vratih pa ni običajnih napisov s priimki
stanovalcev. To kaže na malomarnost in slabo osveščenost krajanov.
Nerazumljivo je tudi, da so poštni nabiralniki v prvem nadstropju, kar
povzroča težave vsem, ki prinašajo različna sporočila ali poštne
pošiljke. PoJeg tega nekatere hiše zaklenejo vhodna vrata že ob 20.
ali 21. uri, tako da kasneje stanovalcev ni mogoče obveščati. Zato bo
krajevna skupnost pripravila akcijo, da vse te stvari uredijo.

• * •
»NE« ZA DISKO NA VVOLFOVI? - Svet krajevne skupnosti je že na

treh sejah obravnaval vlogo, s katero želi prosilec odpreti gostinski
lokla z »disco« glasbo in sicer na dvorišču Oražmovega doma. Svet
KS je zahteval, naj prosilec predloži podrobnejši seznam dejavnosti,
načrt ureditve prostora in obratovalni čas lokala. Prosilec je povedal
le obratovalni čas lokala (od 21. do 4. ure), zato je imel svet KS ob
upoštevanju značaja VVolfove ulice in pomanjkljivih podatkih odklo-
nilno mnenje. Če bo svet KS prejel celotno zahtevano dokumenta-
cijo, bo še enkrat obravnaval vlogo za ta lokal.
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